

English	Chinese Traditional (Cantonese)
Gatherings at home and large family events	住宅內的聚集及大型家庭活動
There are no limits on visits to your home, however group sizes should not exceed 100 people.	能去你家拜訪的人數目前沒有被限制，但聚集人數不應超過 100 人。
You still need to maintain physical distancing of 1.5 metres and practise good hygiene.	大家仍然需要保持 1.5 米的人身疏距，並保持良好個人衛生。
Do not visit someone else's house if you or they are feeling unwell.	假如你或對方身體不適，你都不應到對方的家裏去。
While there are no longer restrictions for household visits, we must all be sensible when having people to our homes and put in place control measures.	雖然民宅之間互訪不再有限制，邀請別人上你家來時還應考慮實際情況，備有防控措施。
This includes knowing who is there and at what times, downloading the COVIDSafe app, joining Flu Tracker and participating in important Your Say Community Panel engagements and health surveys that will help the ACT respond as best as it can.	這包括你要清楚知道都有誰來過、甚麼時候來過、下載 COVIDSafe 應用程式、加入「流感跟蹤網」(Flu Tracker)、參與重要的「發表意見社區小組」(Your Say Community Panel)及健康調查等，一起幫助首都區(ACT)將防疫工作做到最好。